
 

 
 

AJUNTAMENT DE PALAMÓS 

Servei de Participació Ciutadana 
 

 

 

CONSELL DE  PARTICIPACIÓ                           
Lloc: Galeries Carme (Espai jove) 

Data: 19 de gener de 2023 

Horari:  De 19h a 21h  

 

ASSISTÈNCIA: Joan Gasull, Montse Cervera, Glòria Prim, Roser Huete, Sarai 

Urbano, Maria Puig i Joanfu. 

S’EXCUSA: Yolanda Aguilar. 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1. Resultats de la consulta pública del ROM 

2. PP.PP. 2023-2024 

3. Millors esportistes de Palamós 

4. Carrils bici 

5. Altres temes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ 

 
1. Resultats de la consulta pública del ROM 

S’explica totes les accions participatives que s’han fet en aquesta consulta pública i 
es trasllada a les persones assistents el document de treball que s’ha fet arribar 
des de secretaria (Adjunt “Notes sobre ROM i participació en el Ple”). Ens sorgeix 
un dubte sobre els drets de les organitzacions polítiques i quedem que ho 
consultarem amb el secretari de l’Ajuntament. 
Es dona per tancada la consulta pública i el següent pas és convocar la comissió 
d’estudi per a la redacció del nou ROM. 
 

2. PP.PP. 2023-2024 

S’explica la proposta que des de l’àrea s’està pensant per anar evolucionant en el 
procés dels pressupostos participats.  
Al document adjunt hi ha l’esquema que es tradueix en:  
1.Treball intern amb diferents àrees de l’ajuntament per tal d’explorar com es pot 
sobrepassar el capítol d’inversions 
2. Reunions per zones. Taules veïnals que han de servir per recollir propostes i 
que han de coincidir amb l’obertura del Decidim 
3. Filtrar tècnicament les propostes que compleixin els requisits demanats 
(competència municipal + interès col·lectiu...) 
4. Fer una trobada per prioritzar les propostes vàlides   
5. Votacions de persones majors de 16 anys  
6. Reunions d’una taula ciutadana per fer el seguiment de les propostes escollides. 
Els comentaris recollits van ser d’una aprovació general (a la Roser li semblen bé 
les millores tot i que posaria a participació ciutadana tota la partida d’inversions). 
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Es considera que aquests canvis proposats augmentaran la qualitat del procés i 
l’interès per a la participació.  
Recullo les diferents aportacions fetes: 

 Quant al punt 1, cal decidir les àrees amb les que tenir aquestes reunions 
inicials. 

 Quant al punt 2, cal definir les zones i explicar bé que les persones 
assistents han de tenir també una visió de municipi. 

 Es proposa que el tècnic faci un taller de simulació de taula veïnal amb els 
membres del consell. 

 Quant a la trobada del punt 4, en realitat aquesta substitueix l’assemblea 
que es feia anteriorment i hi podran assistir les persones voluntàries de les 
diferents taules veïnals + les persones escollides a l’atzar + les persones 
que acudeixin a la crida general. 
 

3. Millors esportistes de Palamós 

S’explica que es farà la segona edició per triar les i els millors esportistes de 
Palamós de manera participada.  
Parlem de què l’any passat hi va haver molt poques candidatures i que enguany 
des d’esports es farà més èmfasi perquè els clubs facin propostes. 
Enguany començarà el febrer i finalitzarà l’abril. 
Es recull que s’hauria de publicar qui són els membres del jurat i també quines són 
les persones presentades. 
 

4. Carrils bici 
S’explica que l’ajuntament ha rebut una subvenció per fer carrils bici. Com que en 
les tres edicions dels pressupostos participats fetes fins ara hi ha hagut propostes 
sobre els carrils bici, s’ha pensat convocar les persones de les quals tenim el seu 
contacte (no arriba a 20) i explicar-los el projecte que ha estat subvencionat. 
Pensant en execucions futures, es proposa fer un procés participatiu obert a tota la 
ciutadania per planificar quin mapa de carrils bici volem per a Palamós, de manera 
que es pugui anar executant a mesura que es vagi trobant finançament. 
La idea és fer aquesta primera reunió informativa abans de setmana santa i iniciar 
el procés participatiu després de l’estiu. 
 

5. Altres temes 
La Glòria Prim diu que deixa el consell de participació per qüestions personals (ja 
no està tan engrescada) i demana que algú la substitueixi en el consell del SSIBE. 
La Roser diu que anirà a la propera reunió i després ja es veurà. 
 
Sense altre particular, es tanca la reunió a les 21h. 


